
PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 10 lipca 2017 roku 

 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 10 lipca 2017 

roku w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała 

od godz. 11:00 do godz. 11:10. 

 

PKT 1 
Obradom sesji przewodniczył p. Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady otwierając sesję odczytał wniosek złożony przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą Mariusza Dziubę dotyczący zwołania sesji 

nadzwyczajnej w celu podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Grójeckiemu. Wniosek stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Zapoznał z proponowanym porządkiem obrad i stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 

obrad obecnych było 11 radnych na ustawowy skład liczbowy -15. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady, przypomniał, że na ostatniej sesji Rady Miejskiej 

zabezpieczone zostały pieniądze na inwestycje w Żdżarach. Powiat ogłosił przetarg 

na wykonanie tego odcinka, rozstrzygnięcie mają 14 lipca w związku z tym my do 

tego czasu musimy przekazać im środki aby mogli podpisać umowę z wykonawcą. 

Następnie zapoznał z Uchwałą Nr XXXIV/227/2017 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 10 lipca 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Grójeckiemu. W związku z powyższym zapytał czy są pytania 

lub uwagi do projektu uchwały. 

Radny Sebastian Stolarek zapytał, w którym miejscu znajduje się ten odcinek drogi 

oraz jaką długość będzie obejmował.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że obejmuje to ostry zakręt w kierunku Rawy 

Mazowieckiej, w centrum Żdżar i ta droga, która odchodzi na Wał, Domaniewice. 

Będzie obejmować długość 150 m. Jest to w kosztorysie technicznym powiatu. Jest 

tam zapadnięta droga, ciągle stoi kałuża, brak chodnika. Powstanie tam właśnie przy 

kasztanach po lewej stronie chodnik. Powiat wyciął już część drzew. Termin 

wykonania jest do 15 sierpnia 2017 roku. 

Drugą część chodnika będzie robiła Firma Ditta- Seria ze swoich pieniędzy, zrobiła 

już dokumentację, która przekazała powiatowi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W 

głosowaniu za – 11 radnych przy obecnych na sali 11 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXXIV/227/2017 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 



Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady 

sesji nadzwyczajnej. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu. 

 

 

 

Protokółowała       Przewodniczył 

 


